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 Zápis  

z 6. zasedání Výboru pro sport Zastupitelstva města Liberec 

konaného dne 28. 6. 2023 
 

 

Přítomni: Ing. Jakub Vytiska, Mgr. Renáta Balašová, Jan Bartoš, Ing. Mgr. Jan Kubeš,  

Ing. František Příhoda, Bc. Martin Trita, Ing. Jiří Veselka, MBA Jiří Veverka, MUDr. Jiří 

Vytiska, Mgr. Vít Zákoucký 

Omluven: Václav Balšánek  

MML: Mgr. Petr Židek, MPA, Ing. Jaroslav Schejbal, Mgr. Eva Bulířová, Bc. Jana 

Kvapilová, Jana Nalezencová, DiS.  

 

1. Zahájení zasedání 

Předseda Výboru pro sport Ing. Vytiska přivítal všechny přítomné na 6. zasedání výboru 

v roce 2023. Doplnil, že se z účasti na jednání omluvil Václav Balšánek. Poté konstatoval, že 

je přítomno 9 členů výboru, a tímto je výbor usnášeníschopný.  

Program 

1.  Zahájení zasedání Ing. Jakub Vytiska 

2.  Materiály předkládané zastupitelstvu města: 

2.1 Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města 

Liberec na podporu projektu „Letní mistrovství 

České republiky juniorů 2023 v plavání“ 

2.2 Schválení postupu a harmonogramu v rámci 

projektu „Rekonstrukce a stavební úpravy 

Městského plaveckého bazénu v Liberci“ 

2.3 Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města 

Liberec pro Liberecký tenisový klub z. s., na 

akci Svijany Open 2023 

Mgr. Petr Židek, MPA 

3.  Informace o materiálech projednaných radou města 

z oblasti sportu – červen 2023: 

3.1 Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města 

Liberec na podporu projektu „Podještědský 

pohár – 53. ročník, memoriál manželů 

Koškových“ 

3.2 Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města 

Liberec na podporu projektu „Mistrovství České 

republiky v šermu fleretem“   

3.3 Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města 

Liberec na podporu projektu „MČR A POHÁR 

CAMS JEDNOTLIVCŮ CROSS COUNTRY 

Mgr. Petr Židek, MPA 
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OPEN LIBEREC“ 

4.  Informace o přípravě podkladů k programu 6.3 – 

Podpora sportovních klubů v souvislosti se zvýšením 

cen energií pro rok 2023 

Mgr. Petr Židek, MPA 

5.  Návrh na rozdělení hodin Veřejné služby dle 

Koncesní smlouvy na II. pololetí roku 2023 – Sport 

Park Liberec 

Mgr. Petr Židek, MPA 

6.  Různé 
 

Ing. Vytiska navrhl zařadit bod „Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Liberec pro 

Liberecký tenisový klub z. s., na akci Svijany Open 2023“ do bloku materiálů překládaných 

zastupitelstvu města. 

Další připomínky nikdo nevznesl, bylo hlasováno o upraveném návrhu programu. 

Hlasování č. 1 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

9 9 0 0 0 PŘIJATO 

 

 

Na jednání se dostavil Bc. Trita, počet členů výboru na jednání je 10. 

 

 

2. Materiály předkládané zastupitelstvu města 

2.1 Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Liberec na podporu projektu 

„Letní mistrovství České republiky juniorů 2023 v plavání“ 

Mgr. Židek, MPA, doplnil informace k předloženému materiálu. Navrhovaná dotace je ve 

výši 150 000 Kč. MČR se uskutečnilo 26. 5. – 28. 5. 2023 za účasti velkého počtu závodníků, 

junioři z Liberce získali několik medailí. 

MUDr. Vytiska se domnívá, že žádosti o dotace by měly být podávány před pořádanou akcí, 

s dostatečným časovým předstihem. 

Mgr. Židek, MPA, vysvětlil možnost podávání žádostí o individuální dotaci během celého 

roku. 

Poté bylo hlasováno o předloženém materiálu. 

Hlasování č. 2 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10 10 0 0 0 PŘIJATO 
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2.2 Schválení postupu a harmonogramu v rámci projektu „Rekonstrukce a stavební 

úpravy Městského plaveckého bazénu v Liberci“ 

Mgr. Židek, MPA, shrnul obsah předloženého materiálu. Poukázal též na znalecký posudek 

ČVUT, který uvádí špatný technický stav bazénu. Dále uvedl, že se touto problematikou 

zabýval Výrobní výbor složený se zástupců zhotovitele, supervizora, provozovatele, 

projektem dotčených osob, zástupců statutárního města Liberec, zástupců dotčených odborů 

Magistrátu města Liberec a na základě jejich doporučení byl zvolen další postup. Rada města 

schválila vypsání nadlimitní veřejné zakázky na stavební práce zadávané v otevřeném řízení  

v rámci projektu „Rekonstrukce a stavební úpravy Městského plaveckého bazénu v Liberci“.  

Ing. Mgr. Jan Kubeš se dotázal na vyjednání možnosti zajištění plavání v Jablonci nad Nisou,  

a také možnost rozšíření hodin pro veřejné plavání. 

Mgr. Židek, MPA, jednal s městem Jablonec nad Nisou a dalšími obcemi o možnosti zajištění 

hodin plavání, kde byl předběžně domluven jejich harmonogramu. Město Liberec by plavcům 

hradilo dopravu a zvýšené náklady. Dále zmínil jednání s panem Matekem, zástupcem 

městské společnosti SPORT Jablonec nad Nisou, s. r. o, kde, mj., jednali o možnosti rozšíření 

hodin pro veřejnost, za podmínky dodržení povinných technických odstávek. 

MUDr. Vytiska se dotázal na výši dotace od Libereckého kraje, o které hovořil pan náměstek 

na prezentaci k plaveckému bazénu. 

Mgr. Židek, MPA, uvedl, že od Libereckého kraje je přislíbena dotace ve výši  

150 000 000 Kč.  

Bez další diskuze bylo hlasováno o předloženém materiálu. 

Hlasování č. 3 

PŘÍTOMNO:  PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10 
 

10 0 0 0 PŘIJATO 

 

 

2.3 Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Liberec pro Liberecký tenisový 

klub z. s., na akci Svijany Open 2023 

Mgr. Židek, MPA, uvedl, že materiál byl projednán na mimořádném jednání RM. Navrhovaná 

výše dotace činí 100 000 Kč. 10. ročník ATP se uskuteční v Liberci, ve dnech 31. 7. – 6. 8. 

2023, za účasti známých osobností z tenisového prostředí. 

Hlasování č. 4 

PŘÍTOMNO:  PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10 
 

10 0 0 0 PŘIJATO 

 

 

3. Informace o materiálech projednaných radou města z oblasti sportu – červen 2023 

3.1 Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Liberec na podporu projektu  
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„Podještědský pohár – 53. ročník, memoriál manželů Koškových“ 

Mgr. Židek, MPA, shrnul obsah předloženého materiálu. RM schválila dotaci ve výši  

20 000 Kč. Jedná se o 53. ročník soutěže, která se uskuteční dne 14. 10. 2023 v Domu kultury 

Liberec. 

3.2 Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Liberec na podporu projektu 

„Mistrovství České republiky v šermu fleretem“ 

Mgr. Židek, MPA, shrnul obsah předloženého materiálu. RM schválila dotaci ve výši  

20 000 Kč. Mistrovství České republiky se uskutečnilo ve dnech 20. 5. – 21. 5. 2023 ve Sport 

Parku Liberec. 

3.3 Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Liberec na podporu projektu 

„MČR A POHÁR CAMS JEDNOTLIVCŮ CROSS COUNTRY OPEN LIBEREC“ 

Mgr. Židek, MPA, shrnul obsah předloženého materiálu. RM schválila dotaci ve výši  

50 000 Kč. 9. ročník se uskuteční ve dnech 16. – 17. 9. 2023 ve sportovním areálu Vesec. 

Mgr. Židek dále informoval o připravované dotaci ve výši 5 000 Kč pro mladého šachistu, 

který se zúčastní šachového Mistrovství Evropy v Rumunsku. Jedná se o reprezentanta České 

republiky, který se pohybuje ve světovém žebříčku šachistů na 8 místě v kategorii do 14 let. 

 

4. Informace o přípravě podkladů k programu 6.3 – Podpora sportovních klubů 

v souvislosti se zvýšením cen energií pro rok 2023 

Mgr. Židek, MPA, uvedl, že se jedná o připravované pracovní podklady k programu 6.3. 

Program je směřován na sportovní kluby, které zaznamenaly navýšení nákladů za energie, jež 

by jim mohlo způsobit existenční problémy. Podmínky programu byly nastaveny tak, aby 

byly z pohledu klubů spravedlivé. Dále konstatoval, že jde o nový program, který je jediným 

svého druhu v České republice. 

Mgr. Bulířová doplnila plánovaný harmonogram vyhlášení programu 6.3 – projednání v RM 

15. 8. 2023, předložení Výboru pro sport 5. 9. 2023, projednání v ZM 7. 9. 2023. 

J. Nalezencová, DiS., vysvětlila, že v případě žadatelů označených „A“ je v účelu podpory 

uvedeno doložení vyúčtování spotřeby energií mezi roky roku 2021 – 2022 z důvodu, že 

kluby již mají uzavřená vyúčtování těchto let, může tedy být provedeno porovnání, v případě 

žadatelů „B“ je uvedeno doložení nájemními smlouvami mezi roky 2022 – 2023, kdy mají 

kluby výši nájemného k dispozici za celý rok.  

Následovala diskuze k programu 6.3. S vyhlášením programu členové výboru vyjádřili 

souhlas, ale je třeba jej dopracovat. Diskutovalo se o účelu podpory ve smyslu doložení 

vyúčtování za navýšení energií a nájemné s nastavením nižší výše procent (40), u nájemného 

posuzovat navýšení energií mezi roky 2021 – 2023, dále o možnosti doplnění koeficientu 

přepočtu vah, a také o možnosti zahrnout mezi energie i pohonné hmoty (např. naftu za sekání 

trávy apod.). 

Na závěr diskuze shrnul Ing. Vytiska připomínky členů Výboru pro sport s tím, že 

s programem 6.3 byl vyjádřen souhlas, ale doladěny musí být jeho podmínky. Požádal členy 

výboru o doručení připomínek odboru majetkové správy a sportu (J. Nalezencové) v emailové 

podobě, a to nejpozději do 15. 7. 2023. Poté by došlo k posouzení připomínek a jejich 

případnému zapracování do navrhovaného programu. Konečný návrh programu 6.3 bude 

odeslán členům výboru emailem. 
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5. Návrh na rozdělení hodin Veřejné služby dle Koncesní smlouvy na II. pololetí roku 

2023 – Sport Park Liberec 

Tajemnice výboru vysvětlila, že RM schvaluje v souladu s Koncesní smlouvou poskytnutí 

hodin veřejné služby sportovním klubům ve Sport Parku Liberec. Celkový objem těchto hodin 

je 2000 na každé pololetí, z toho 500 pro školy zřizované městem a 100 hodin tvoří rezervu 

SML. Do rady města bude 18. 7 2023 zpracován a předložen materiál „Poskytnutí veřejné 

služby sportovním jednotám, klubům a školám v areálu Městského stadionu Liberec“. 

6. Různé 

Ing. Vytiska připomněl změnu termínů zasedání Výboru pro sport. Od září 2023 budou 

jednání probíhat v úterý od 16:00 hodin, a to v týdnu, kdy zasedá zastupitelstvo města.  

Mgr. Zákoucký připomněl, že na základě rozhodnutí bylo prodlouženo stavební povolení na 

rekonstrukci atletického stadionu v Liberci, Horním Růžodole. Již v minulosti poukazoval na 

špatný stav stadionu, který je třeba řešit. 

Mgr. Židek, MPA, prověří u atletického stadionu aktuální stav, a následně o něm bude 

informovat na příštím zasedání výboru. 

Další podněty ani připomínky nebyly vzneseny, jednání bylo ukončeno v 16.40 hodin. 

Následující jednání Výboru pro sport se uskuteční v úterý, dne 5. 9. 2023, od 16:00 hodin 

v zasedací místnosti č. 202, II. patře budovy historické radnice. 

 

 

 

Zapsala: Bc. Jana Kvapilová, tajemnice výboru, dne 3. 7. 2023. 

 

 

Ověřil: Ing. Jakub Vytiska, v. r.  

předseda Výboru pro sport   

 


